
 

 

Protokół Nr III/2018 

 

z Sesji Rady Gminy Wierzchowo 

odbytej w dniu 20 grudnia 2018r. 

w sali narad w Urzędzie Gminy Wierzchowo 

 

 

Rozpoczęcie obrad – godz. 12
00

 

Zamknięcie obrad – godz. 13
45 

 

 

Ustawowy skład Rady Gminy Wierzchowo stanowi 15 radnych. 

W obradach III Sesji Rady Gminy Wierzchowo wzięło udział 14 radnych, według listy 

obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Nieobecna – radna Lidia Kałandyk. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli także: Zastępca Wójta Gminy Tomasz Suchoński, Skarbnik 

Gminy Marta Chłopek oraz 8 innych zaproszonych osób, według listy obecności stanowiącej 

załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Obradom przewodniczył:  Marek Mikulec – Przewodniczący Rady Gminy Wierzchowo. 

 

Obrady protokółowała: Danuta Łukaszewska – inspektor ds. obsługi rady. 

 

Ad. 1 i 2 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec o godz. 12
00

 otworzył III Sesję Rady Gminy 

Wierzchowo zwołaną na podstawie art. 20 ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie 

gminnym oraz § 22 Statutu Gminy Wierzchowo. Po powitaniu radnych i gości zaproszonych 

oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu sesji uczestniczy 14 

radnych, co wobec ustawowego składu Rady, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych uchwał i rozstrzygnięć. 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec poinformował, iż porządek obrad dzisiejszej sesji 

został przekazany radnym w terminie wskazanym w §24 pkt 6 Statutu Gminy Wierzchowo. 

Dla przypomnienia odczytał proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z II sesji Rady Gminy Wierzchowo. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczących komisji stałych Rady Gminy z prac w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Interpelacje i zapytania Radnych. 

7. Trybuna obywatelska. 

8. Uchwalenie budżetu Gminy Wierzchowo na rok 2019: 

8.1 wystąpienie Wójta Gminy; 



8.2 przedstawienie uchwał Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Szczecinie; 

8.3 opinia Komisji stałych Rady Gminy; 

8.4 podjęcie uchwał: 

8.4.1 uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wierzchowo na rok 2019 – druk 

nr 12; 

8.4.2 uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wierzchowo na lata 2019-2030 – druk nr 13; 

9. Podjęcie uchwał: 

9.1. uchwała w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy Wierzchowo na rok 2019 

– druk nr 14; 

9.2. uchwała w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii dla Gminy Wierzchowo na rok 2019 – druk nr 15; 

9.3. uchwała w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Wierzchowo – druk 

nr 16; 
9.4. uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na rok 2018 – druk nr 

17; 
9.5. uchwała w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji stałych Rady Gminy 

Wierzchowo – druk nr 18; 

9.6. uchwała w sprawie uchwalenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Wierzchowo – druk nr 19. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

11. Komunikaty i sprawy różne. 

12. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z pośród Radnych lub 

Zastępca Wójta chciałby wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej przedstawionym 

porządku obrad, ewentualnie chciałby zaproponować zdjęcie z porządku obrad któregoś  

z tematów? 

Radni i Zastępca Wójta nie zgłosili zmian do porządku obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął punkt 1 i 2 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 3. 

 

Ad. 3 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec poinformował, że Protokół z posiedzenia II Sesji Rady 

Gminy Wierzchowo odbytej w dniu 29 listopada 2018 roku został wyłożony do wglądu  

w biurze Rady. Do chwili rozpoczęcia sesji nie wpłynęła żadna uwaga dotycząca zawartych  

w nim zapisów. Kwestia wnoszenia poprawek i uwag do protokołu uregulowana została w § 

39 Statutu Gminy Wierzchowo. Z uwagi na fakt, iż nie wpłynęła żadna uwaga dotycząca 

zapisów w protokole, Przewodniczący Rady uznał przygotowany protokół za sporządzony 

poprawnie i poddał pod głosowanie jego przyjęcie. 

Zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu z II sesji Rady Gminy? 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” przyjęła Protokół z II sesji 

Rady Gminy Wierzchowo bez uwag i zastrzeżeń. 

 



Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął punkt 3 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 4. 

 

Ad. 4 

 

Informacja pisemna Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym, stanowi załącznik nr 3 

do nin. protokołu. 

Zastępca Wójta Gminy Tomasz Suchoński poinformował, że 17 grudnia 2018r. na 

posiedzeniu Sesji Związku Miast i Gmin Pojezierza Drawskiego dokonano wyboru: 

- Pani Moniki Kuźmińskiej na Przewodniczącą Zgromadzenia Związku Miast i Gmin 

Pojezierza Drawskiego, 

- Pana Bogdana Góreckiego na Zastępcę Przewodniczącego Zgromadzenia Związku Miast i 

Gmin Pojezierza Drawskiego, 

- Pana Michała Hypki na Przewodniczącego zarządu Miast i Gmin Pojezierza Drawskiego, 

- Pana Piotra Ćwikłę na Zastępcę Przewodniczącego Miast i Gmin Pojezierza Drawskiego, 

- Pana Arkadiusza Czerwińskiego na Członka Zarządu Związku Miast i Gmin Pojezierza 

Drawskiego. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący obrad zamknął pkt 4 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 5. 

 

Ad. 5 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec poprosił Przewodniczących Komisji stałych Rady 

Gminy o złożenie informacji z działalności Komisji w okresie międzysesyjnym. 

Informacje z prac Komisji stałych Rady Gminy w okresie międzysesyjnym kolejno złożyli: 

1) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Kazimierz Pajor. 

Protokół Komisji Nr 3/2018 stanowi załącznik nr 4 do nin. protokołu. 

2) Przewodniczący Komisji Kultury – Jolanta Augustyniak. 

Protokół Komisji Nr 3/2018 stanowi załącznik nr 5 do nin. protokołu. 

3) Przewodniczący Komisji Rolnictwa – Bogusław Pawłowicz. 

Protokół Komisji Nr 3/2018 stanowi załącznik nr 6 do nin. protokołu. 

4) Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Ryszard Borowicz. 

Protokół Komisji Nr 3/2018 stanowi załącznik nr 7 do nin. protokołu. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący obrad zamknął punkt 5 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 6. 

 

Ad. 6 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec poinformował, że w okresie międzysesyjnym 

interpelacje złożyli: 

 

1) Radna Jolanta Augustyniak złożyła jedną interpelacje o następującej treści: 

„Zwracam się z prośbą w imieniu mieszkańców ulicy Długiej 58-62 w Wierzchowie 

(teren przy stacji kolejowej). Nawierzchnia drogi i placu w w/w miejscu jest pełna 

dziur i nierówności. W sezonie jesienno-zimowym podczas wzmożonych opadów 

tworzą się liczne i rozległe kałuże. Na tej ulicy mieszka ponad 20 dzieci, które 

codziennie pokonują tę drogę do szkoły. Jest to dla nich jak i pozostałych 



mieszkańców trudne wyzwanie. Dlatego proszę o zasypanie dziur, wyrównanie terenu, 

aby wyeliminować powstające kałuże.” 

2) Radny Kazimierz Pajor złożył jedną interpelację o następującej treści: 

„Zwracam się z prośbą do Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Drawsku 

Pomorskim o podjęcie działań mających na celu usunięcie zalegającego piasku i 

innych zanieczyszczeń wzdłuż krawężników od strony jezdni na ulicach Wierzchowa. 

Powstały problem jest skutkiem posypywania piaskiem jezdni w celu likwidacji 

gołoledzi i nie uprzątnięcie go po okresie zimowym. Padające deszcze spłukują piasek 

z jezdni w stronę krawężników i studzienek odprowadzających wody opadowe, 

powodując ich stopniowe zamulanie.” 

 

Na sesji, interpelacje złożył Radny Zdzisław Bełzowski: 

 

1) zamontowanie lampy oświetleniowej przy drodze od przystanku PKS biegnącej w 

kierunku dawnego (Nadleśnictwa) w miejscowości Będlino. Na tym osiedlu mieszka 8 

rodzin. Mieszkańcy korzystają z tej drogi w godzinach rannych i wieczornych (idą do 

pracy i z pracy, a także prowadzą dzieci na przystanek PKS w godzinach rannych). Na 

drodze gminnej w okresie jesienno-wiosennym tworzą się rozlewiska wody. 

Zamontowanie oświetlenia ułatwiłoby mieszkańcom lepsze i bezpieczniejsze dojście 

do drogi powiatowej, a także przystanku PKS. 

2) zamontowanie lampy oświetleniowej za dawnym przystankiem PKP nieopodal posesji 

Państwa Boruch przy drodze gminnej w miejscowości Będlino. Mieszka tam cztery 

rodziny, zamontowanie lampy poprawiłoby mieszkańcom lepsze i bezpieczniejsze 

dojście do drogi głównej. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął punkt 6 porządku i 

przystąpił do realizacji punktu 7. 

 

Ad. 7 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął pkt 7 porządku obrad i 

ogłosił przerwę. 

Przerwa: 12
30

 – 12
45 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady, stwierdził, że na sali obrad obecnych jest 

14 radnych i przystąpił do realizacji punktu 8. 

 

Ad. 8.1 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marek Mikulec poprosił o zabranie głosu Zastępcę Wójta 

Gminy na temat projektu budżetu Gminy Wierzchowo na 2019 rok. 

Zastępca Wójta Tomasz Suchoński przedstawił i omówił większe planowane wydatki w 2019 

roku. 

Planowane dochody, wydatki budżetu, planowany deficyt budżetu, planowane dochody i 

rozchody budżetu oraz planowane rezerwy przedstawiają się następująco: 

- dochody budżetu w kwocie – 24 012 475,00 zł, 

 dochody bieżące – 18 595 590,00 zł 

 dochody majątkowe – 5 416 885,00 zł 

- wydatki budżetu w kwocie – 26 148 753,00 zł 

 wydatki bieżące – 17 807 807,00 zł 

 wydatki majątkowe – 8 340 946,00 zł 



- planowany deficyt budżetu w kwocie – 2 136 278,00 zł. 

- przychody budżetu w kwocie – 2 566 990,00 zł 

- rozchody budżetu w kwocie – 430 712,00 zł 

- rezerwa: 

 - ogólna w kwocie – 50 000,00 zł 

 - celowe w kwocie – 950 00,00 zł z przeznaczeniem na: 

  - realizację zadań z zakresu zarządzania kryzysowego – 50 000,00 zł, 

  - nieprzewidziane inwestycje i zakupy inwestycyjne – 900 000,00 zł. 

30% planowanych w budżecie środków, to środki związane z inwestycjami. Wśród 

największych wydatków inwestycyjnych w 2019 roku są: 

- budowa sieci kanalizacji sanitarnej w aglomeracji Wierzchowo – Wodnik II (Świerczyna 

Będlino), 

- modernizacja ujęcia wody w Świerczynie – Wodnik III, 

- budowa kanalizacji sanitarnej w miejscowości Sośnica, 

- modernizacja oczyszczalni ścieków w Wierzchowie, 

-termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej będących własnością Gminy 

Wierzchowo, 

- przebudowa drogi powiatowej nr 1994Z Osiek Drawski-Wierzchowo-Będlino-Sośnica, 

- przebudowa drogi gminnej w miejscowości Osiek Drawski oraz przebudowa drogi gminnej 

w miejscowości Otrzep, 

- budowa Przedszkola w Wierzchowie, 

- dobudowa nowych punktów oświetleniowych w miejscowości Wierzchowo ul. Długa 47A i 

Dębniewicach oraz dobudowa nowych punktów oświetleniowych (3-4 lampy hybrydowe) w 

Sośnicy i Danowicach, 

- budowa sanitariatów w Sali wiejskiej w Sośnicy, 

- wykonanie dokumentacji technicznej remontu Sali wiejskiej w miejscowości Żabinek, 

- zagospodarowanie miejsca wyznaczonego do kąpieli nad jeziorem Dramienka w 

miejscowości Żabin, 

- dotacja dla stowarzyszeń i klubów sportowych do realizacji zadań w ramach konkursów – 

90 000,00 zł, 

- 20 000,00 zł dla 13 sołectw Gminy Wierzchowo – zakup niezbędnych materiałów i 

wyposażenia. 

 

Na zakończenie swej wypowiedzi Zastępca Wójta Tomasz Suchoński w imieniu swoim i 

Wójta zwrócił się do Wysokiej Rady  z prośbą o uchwalenie budżetu Gminy Wierzchowo na 

2019 rok w brzmieniu przedłożonego projektu wraz z autopoprawką 

Ad. 8.2 

W związku z brakiem zapytań i dyskusji na temat projektu budżetu Gminy Wierzchowo na 

2019 rok Przewodniczący Rady odczytał treść uchwał Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Szczecinie Zespół Zamiejscowy w Koszalinie: 

a) Nr LXXXIV.483.Z.2018 w sprawie wydania opinii o przedłożonym projekcie 

uchwały budżetowej na 2019 rok – opinia pozytywna, 

b) Nr LXXXIV.484.Z.2018 w sprawie wydania opinii o przedłożonym projekcie o 

wieloletniej prognozie finansowej - opinia pozytywna. 

c) Nr LXXXIV.485.Z.2018 w sprawie  wydania opinii o możliwości sfinansowania 

deficytu przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej na 2019 rok – opinia 

pozytywna. 

 

Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie o projekcie budżetu Gminy 

Wierzchowo na rok 2019  stanowi załącznik nr 8 do nin. protokołu. 



Ad. 8.3 

Następnie Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Gminy Wierzchowo Ryszard 

Borowicz, który był Przewodniczącym Komisji wiodącej podczas wspólnego posiedzenia 

Komisji stałych Rady Gminy Wierzchowo w sprawie oceny projektu budżetu Gminy 

Wierzchowo na 2019 rok, odbytego w dniu 6 grudnia 2018r. poinformował, że Komisje 

jednogłośnie (15 głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”) pozytywnie oceniły projekty uchwał: 

- w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wierzchowo na 2019 rok – druk nr 12, 

- w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzchowo na lata 2019 

– 2030 – druk nr 13. 

Protokół ze wspólnego posiedzenia Komisji stałych Rady Gminy Wierzchowo stanowi 

załącznik nr 9 do nin. protokołu. 

Ad. 8.4.1 

O godz. 13
10

 salę obrad opuścił radny Mariusz Doroszuk, pomniejszając ilość członków Rady 

biorących udział w posiedzeniu do 13 osób. 

O godz. 13
12

 radny Mariusz Doroszuk powrócił na salę obrad zwiększając ilość członków 

Rady biorących udział w posiedzeniu do 14 osób. 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Marek Mikulec poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wierzchowo na rok 2019 wraz z 

autopoprawką – druk nr 12. 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr 

III/12/2018 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wierzchowo na rok 2019 – która 

stanowi załącznik nr 10 do nin. protokołu. 

Ad. 8.4.2 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Marek Mikulec poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzchowo na 

rok 2019 – 2030 wraz z autopoprawką - druk nr 13. 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr 

III/13/2018 w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wierzchowo 

na lata 2019-2030 – która stanowi załącznik nr 11 do nin. protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec podziękował Radzie Gminy za przyjęcie budżetu 

Gminy Wierzchowo na 2019 rok i przystąpił do realizacji punku 9 porządku obrad. 

 

Ad. 9 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec poddał kolejno pod głosowanie następujące projekty 

uchwał: 

 

1) w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych dla Gminy Wierzchowo na rok 2019. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr III/14/2018 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy Wierzchowo na rok 2019. 

– która stanowi załącznik nr 12 do nin. protokołu. 



 

2) w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy 

Wierzchowo na rok 2019. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr III/15/2018 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Wierzchowo na rok 2019 – która stanowi 

załącznik nr 13 do nin. protokołu. 

 

3) w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Wierzchowo. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr III/16/2018 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy 

Wierzchowo – która stanowi załącznik nr 14 do nin. protokołu. 

 

4) w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na rok 2018. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr III/17/2018 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na rok 

2018 – która stanowi załącznik nr 15 do nin. protokołu. 

 

5) w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji stałych Rady Gminy Wierzchowo. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr III/18/2018 w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji stałych Rady 

Gminy Wierzchowo  – która stanowi załącznik nr 16 do nin. protokołu.  

 

6) w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Wierzchowo. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr III/19/2018 w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Wierzchowo – która stanowi załącznik nr 17 do nin. 

protokołu. 

 

Przewodniczący Rady zamknął punkt 9 porządku obrad i przystąpił do realizacji punktu 10. 

 

Ad. 10 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec odczytał treść odpowiedzi, która wpłynęła do biura 

Rady Gminy na zgłoszoną przez radnego Bogusława Pawłowicza interpelację: 

„W nawiązaniu do pisma nr OR.0003.18.2018r. w sprawie wycinki krzewów i zarośli na 

skrzyżowaniu ulicy Leśnej i Szkolnej w Wierzchowie, postulowanej w interpelacji przez 

Radnego Bogusława Pawłowicza, Zarząd Dróg w Drawsku Pomorskim informuje, że wycinki 

dokonał w dniu 06.12.2018r. Zakres robót objął wycinkę krzewów i zarośli w tzw. trójkącie 

widoczności na w/w skrzyżowaniu.” 

Wobec braku dyskusji zamknął pkt 10 porządku obrad i przystąpił do realizacji pkt 11. 

 

 

 



Ad. 11 
 

Radny Zdzisław Bełzowski zgłosił zapytania w związku z planowaną przebudową drogi 

powiatowej w Będlinie: 

- co się stanie z ogrodzeniami prywatnych domów, które znajdą się w pasie drogowym, 

- czy będzie pas zieleni między chodnikiem, a granicą prywatnych działek, co będzie miało 

znaczenie i będzie się wiązało z utrzymaniem czystości i porządku na chodnikach. 

 

Zastępca Wójta Tomasz Suchoński na powyższe zapytania odpowiedział, że nie mamy 

jeszcze projektu i nie wiemy jak projektant zaprojektował chodnik. Dokumentacja 

prawdopodobnie jest na ukończeniu, ale jeszcze jej nie posiadamy. Gdy będziemy w jej 

posiadaniu zapraszamy zainteresowanych mieszkańców w celu ewentualnej merytorycznej 

dyskusji. Jeżeli się okaże, że ogrodzenia domów nielegalnie zajmują pas drogowy, będą 

musiały być przesunięte lub usunięte. 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec złożył wszystkim Świąteczne i Noworoczne życzenia. 

Zastępca Wójta Tomasz Suchoński w imieniu Wójta i wszystkich pracowników Urzędu 

Gminy złożył również życzenia z okazji Świąt Bożego Narodzenia i Nowego Roku. 

 

Przewodniczący Rady zamknął pkt 11 porządku obrad i przystąpił do realizacji pkt 12. 

 

Ad. 12 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Gminy Marek Mikulec  

o godz. 13
45

 zamknął obrady III sesji Rady Gminy Wierzchowo. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Przewodniczący Rady 

 

    Marek Mikulec 

 

 

 

 

 

 

Podpis protokolanta: 

…………………… 

Integralną część protokołu stanowi nagranie przebiegu sesji oraz przebieg głosowania  

w formie wydruku z urządzenia rejestrującego głosowania. 

 


